
Ricci: Roma była do końca niezdecydowana
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Federico Ricci, wychowanek Romy, został zaprezentowany na konferencji

prasowej Sassuolo, gdzie mówił o swoich pierwszych wrażeniach w nowym

klubie.

- Jestem zadowolony z nowej przygody, to idealny klub dla młodych. Cieszę się

bardzo, że tutaj przybyłem, mam nadzieję dobrze się spisać. Zawdzięczam dużo

Romie, do końca byli niezdecydowani czy mnie puścić czy nie. Potem pojawiła się ta

okazja i z niej skorzystałem.

Di Francesco?

- Rozmawiałem z nim wczoraj, dziś przeszedłem pierwszy trening. Muszę szybko

nauczyć się mechanizmów. Wiem, że korzysta mocno ze skrzydłowych, często ich

wymienia. Spodziewam się pozytywnego sezonu, zarówno dla mnie jak i zespołu,

ważne jest dać z siebie maksimum i nie żałować. Jest tutaj wielu ludzi z sektora

młodzieżowego Romy, dobrze się znamy, jestem zadowolony. Wszyscy mówili mi

dobrze o Sassuolo, zarówno jeśli chodzi o budowę klubu jak i środowisko. Sassuolo

jest rodziną, poczułem to od razu. Cieszę się, że dokonałem tego wyboru.

Crotone?

- To był bardzo ważny sezon, bardzo dużo się nauczyłem, zawdzięczam wiele

trenerowi Juricowi i moim kolegom. Zagrałem dobrze i zasłużyłem na Serie A. Nie w

Romie, ale jestem w Sassuolo i cieszę się z tego powodu.

Cele osobiste?

- Rozegranie jak największej liczby meczów i danie z siebie wszystkiego na boisku.

Oddaję się do dyspozycji trenera i zespołu. Ważne jest, aby dać z siebie wszystko.
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